

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von George Fife Angas an das Komitee der ev.-luth. Missionsgesellschaft Dresden.

Angas, George Fife

Adelaide, 17.10.1843

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-234359](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-234359)

The Directors of the
C. L. Imp. Soc. Dresden.
Gent.

Dresden Oct. 14. 1843

We have the pleasure to answer your copy
of a letter just received from the Hon. Ch. G.
Teichelman dated Adelaide 6th April last.

As there are not any more drafts advised,
& none have appeared by the last arrivals from
South Australia we hope that we shall not
have occasion to trouble you for some
time to come on these matters.

From the extremely low price at which
all kinds of Provisions are selling in South
Australia, we think proper economy has
not been exercised in the expenditure of the
large sums already drawn for; but on this
subject, doubtless, you have the accounts sent
over from the Colony properly vouched, and
feel satisfied upon that point. Our letters are
up to the 29th May. The new Tariff with China,
is likely to be of great service to South Australia,
as all grain is admitted duty free, thereby afford-
ing a large market for its produce. The colonists
complain greatly of the want of a market for its
over-produce. We are Gent. Yours truly
M. T. appears very remiss in
advising you of his drafts

G. J. Angas Esq.